

Terms and Conditions

Christmas Festive Dining – Mastercard® Early Bird Promo

- Early Bird Promotion is valid from 1 Nov to 12 Dec 2021.
- Prior online reservation citing the promo code: RWSMC30 is required to be made on <https://www.rwsentosa.com/tasteofjoy>
- Participating Restaurant: CURATE CUCINA PISANA, Syun, table65, Feng Shui Inn, Osia Steak and Seafood Grill.
- Valid for payment by Mastercard Debit and Credit Cards only.
- Discount is applicable on food and beverages, before service charge and other prevailing taxes.
- For any enquires, dietary requirement or food allergy concern, write in to dining@rwsentosa.com
- Promotion will not be eligible for RWS Invites rebates
- Not valid during eve of Public Holidays and Public Holidays, special occasions and black-out dates
- Not valid in conjunction with other promotion offers, discounts and privileges, unless otherwise stated.
- Resorts World Sentosa reserves the right to amend any terms and conditions at any time without prior notice.

条例与条款

佳节大餐- 万事达卡早鸟优惠

- 早鸟优惠有效日期为 2021 年 11 月 1 日至 2021 年 12 月 12 日。
- 使用优惠码 RWSMC30 需前往 <https://www.rwsentosa.com/tasteofjoy> 进行预订。
- 参与优惠的餐厅：风水廷、澳西亚牛排海鲜烧烤、春日本料理。
- 必须使用万事达借记卡或信用卡支付。
- 优惠仅适用于不含服务费和现行政府税收的餐食价格。
- 如您有任何关于饮食需求或食品过敏的询问，请发送邮件至 festive@rwsentosa.com。
- 优惠价格不可同时累积 RWS Invites 返现。
- 不适用于公共假日及其前夜或特殊活动场合，部分日期不适用。
- 不可与其它优惠促销或权益同享，除非另有声明。
- 圣淘沙名胜世界保留在未提前通知的情况下修改或增加条例条款的权利。